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ZÁPIS  

z jednání Řídicího výboru konaného dne 20.3. 2024 

14:00-16:00 

 

Přítomni: dle prezenční listina 

 

I. Program Řídicího výboru: 

1. Vstup Bc. Veroniky Turnové z NPI, která působí jako   
garant území pro Středočeský kraj. Krátké představení projektu Podpora kurikulární 
práce škol a možnost vašich dotazů.   

2. Diskuze nad hlavními dokumenty MAP - Strategickým rámcem do roku 2025, Akčními 
plány i konkrétními aktivitami, které budeme pořádat pro školy do konce školního 
roku.   

3. ŘV MAP Voticko navrhuje schválit organizační strukturu MAP Voticko. 
4. Volba předsedy MAP Voticko 
5. Přijetí nových členů do ŘV MAP za povinnou skupinu zástupců učitelé - Mgr. Janu 

Bienerovou, rodiče - Petru Opičkovou  
6. Seznámení s aktualizovaným komunikačním plánem MAP  
7. Téma Sociální role školy v podání Tomáše Feřteka   
8. Plán supervize ředitelů. Jan Kolář   
9. Společná diskuze nad novinkami ve školách  

 

II. Obsah setkání: 

 

1. Bc. Veronika Turnová z NPI představila projekt Podpory kurikulární práce škol 

a zodpověděla dotazy přítomných. 

2. Mgr. Eva Křížková zrekapitulovala stav podané žádosti do MAP IV a proběhla také 

diskuze o SR MAP do roku 2025 a Akčních plánech na roky 2024 a 2025. Bc. Jan 

Počepický představil přítomným svou práci na aktualizaci analytické části a domluvil se 

s přítomnými řediteli na předání dalších informací ze škol. 

3. ŘV MAP navrhl schválit a poté hlasoval o organizační struktuře MAP. 

PRO 14x 

PROTI   0x 
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ZDRŽEL SE   0x 

4. ŘV MAP Voticko si zvolil svého předsedu. Mgr. Viktor Liška navrhl, aby předsedkyní ŘV 

zůstala Mgr. Marcela Kratochvílová. Jiný návrh nikdo nevznesl. Poté proběhlo hlasování. 

PRO 14x 

PROTI   0x 

ZDRŽEL SE   0x 

 

5. Zástupci RT představili přítomným další dva členy ŘV MAP Voticko Mgr. Janu 

Bienerovou za povinnou skupinu zástupců Učitelé a Petru Opičkovou za povinnou 

skupinu zástupců Rodiče. 

 

6. Mgr. Eva Křížková seznámila přítomné s aktualizovaným komunikačních plánem MAP 

a členové ŘV poté hlasovali pro jeho přijetí. 

PRO 14x 

PROTI   0x 

ZDRŽEL SE   0x 

 

7. Tomáš Feřtek představil debatu, která proběhla v Senátu – Audit vzdělávacího systému 

ČR. Součástí bylo také představení dokumentu (analýzy) Sociální role školy. 

Analýza konstatuje, že existuje prázdné místo – škola má pocit, že sociální situace dítěte 

přesahuje její možnosti, ale OSPOD neuznal, že se jedná o dítě v „dostatečné krizi“. Součástí 

analýzy jsou konkrétní opatření, která školy mohou využívat. 

Jan Počepický připomněl metodiku spolupráce škola a OSPOD. 

Mgr. Marcela Kratochvílová, ředitelka ZŠ Votice, připomněla, že ZŠ Votice má cca rok 

sociálního pedagoga a velmi kvitovala tuto možnost. 

8. Jan Kolář připomněl ostatním realizaci implementační aktivity zaměřené na supervize 

ředitelů včetně časového harmonogramu.  

 

9. Jana Slabá Janoutová představila projekt pracovní skupiny pro moderní didaktické 

formy – projekt s názvem Počasí/měření teploty. 
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10. Diskuze 

Jana Slabá Janoutová zmínila pochvalnou zpětnou vazbu na mateřskou školu 

v Heřmaničkách. Hana Petříková zmínila, že určitým handicapem pro školu je její 

odlehlá poloha. 

Milan Včelák, ředitel ZUŠ Votice, zrekapituloval práci v ZUŠ Votice. V ZUŠ Votice působí 

současnosti 24 pedagogů, 23 jich dojíždí. Mohla by být větší spolupráce se základními 

školami.  

Mgr. Marcela Škramlíková zmínila, že učitel ZUŠ do Miličína jezdí, ale je třeba větší 

informovanost rodičů.  

Mgr. Václav Nerad zmínil problémy se žáky i s financemi, které jsou způsobeny snížením 

PHmaxu. Hrozí slučování tříd, minimálně na jazyky. Mgr. Marcela Škramlíková situaci 

potvrdila, hrozí spojení vyučovacích hodin i na specializované předměty. 29 hodin nad 

PHmax, případně dofinancuje obec. ZŠ Miličín má momentálně 113 dětí. ZŠ Jankov má 

141 dětí.  

Mgr. Jaroslava Slabová ze ZŠ Votice, Smetanova uvedla, že škola by uvítala více dětí. Často se 

stává, že děti školu navštíví, ale potom se rozhodnout nenastoupit. Třídy jsou velmi 

různorodé. Bývají i rodinné problémy sociálního typu.  

Ředitelka školy v Miličíně představila novinky – byla by třeba nová MŠ, nový povrch na 

hřišti. Město Miličín koupilo budovu hotelu. Zde by měla vzniknout školní jídelna, 

momentální kapacita je 48 žáků. Sborovna – každý učitel, každý asistent pedagoga má 

své pracovní místo, ale jinak je kapacita školy nevyhovující. Děti z Miličína jezdí cvičit do 

votické Sokolovny. 

Tomáš Němeček se dotázal na sdíleného IT pracovníka – padly návrhy na konkrétní 

osoby. 

 

 

Zapsala Eva Křížková 

 

 

 

 


